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ODBORU ZA ZDRAVSTVO, RAD I SOCIJALNO STARANJE 
Dra^enu Petricu, predsjedniku

Na osnovu clana 137 stav 3 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za 
ekonomiju, finansije i budzet na 17. sjednici odr^anoj 26. aprila 2024. godine, razmotrio 
je PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SOCIJALNOJ 
I DJECJOJ ZASTITI, koji su podnijeli poslanici: Zdenka Popovic, Boris Bogdanovid, 
Andela Vojinovid, Nikola Rovdanin, Albin Ceman, Momcilo Lekovid i Du§ko Stjepovic i 
nakon glasanja, sa deset glasova „za" daje sljedede

MISLJENJE
Odbor je razmotrio navedeni Predlog zakona sa aspekta uticaja predlo^enog 

zakonskog rje§enja na Budget Crne Gore.

Odbor se upoznao sa osnovnim razlozima za predlaganje izmjena i dopuna 
Zakona o socijalnoj i djedjoj zaStiti, kojima se predlaze povedanje jednokratne naknade 
za novorodeno dijete i to prvorodeno, drugorodeno, trederodeno, detvrtorodeno i svako 
sljedede, sto predstavlja mjeru koja treba da doprinese pobolj§anju materijalnih uslova 
za pokrivanje osnovnih zivotnih troSkova svakog novorodenog djeteta, kao novog dlana 
naseg drustva. Naime, odredbama dlana 41 st. 2 i 3 je odredeno da naknada za 
novorodeno dijete do jedne godine ^ivota iznosi za prvorodeno dijete 1.000 eura, 
drugorodeno 1.500 eura, trederodeno 2.000 eura, za detvrtorodeno i svako sljedede 2.500 
eura, kao i da se navedena naknada za korisnika prava na materijalno obezbjedenje 
uvedava za 100 eura. Takode, navedenim predlogom zakona je predvideno da se 
odredbe dlana 41 st. 2 i 3, primjenjuju od 1. januara 2024. godine.

Na Odboru je konstatovano da je prema procjenama predlagaca zakona, na 
godisnjem nivou za isplatu navedene naknade, pored sredstava predvidenih budzetom 
za 2024. godinu, neophodno obezbijediti dodatna sredstva u iznosu od oko 3 miliona 
eura.

Imajudi u vidu da na Predlog zakona, do momenta razmatranja istog na sjednici 
Odbora, nije dostavljeno miSljenje Vlade, Odbor nije bio u mogudnosti precizno utvrditi 
koliki je fiskalni cfckat ovog Predloga zakona na budze.t^^^^^sv
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